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Beslutningsreferat – Bestyrelsesmøde, den 22. maj 2024 

Sted: UCN Hobrovej 85.  

Dagsorden 

Ad 0. Konstituering 
Ad 1. Valg af referent 
Ad 2. Godkendelse af referat 30. januar 2024 
Ad 3. Økonomi  

 
Ad 4. Evaluering af generalforsamlingen / opsamling af idéer 

• 4.1 Stier 

• 4.2 Træer 
 
 
Ad 5. Status igangværende projekter herunder: 

• Bachelorprojekt om byudvikling ved Sygehus Syd 

• Mariendals Mølle 

• Nye butikker 

• Henvendelse vedr. Aflastningscenter v. Bouet, se særskilt mail 
 
 
Ad 6. Visioner for bestyrelsens indsatsområder 
 
Ad 7. Kommunikation 

• 7.1. Hjemmeside, fælles mail og dokumentarkiv 

• 7.2 Facebook 

• 7.2. Hasseris Avis 
 
Ad 8. Eventuelt 
Ad 9. Næste møde 
 
 
Til stede: Inger, Jens, Per, Benny, Sinne, Anne Mette, Kirsten og Sebastian 
Gæst: Ingen  
Afbud: Dan 
 
Ad 0. Konstituering 
JNS stillede sin næstformandspost til rådighed. Ingen meldte sit kandidatur. JNS valgt til næstformand. Dan 
fortsætter som kasserer. 
 
Ad 1. Valg af referent 
JNS valgt 
 
Ad 2. Godkendelse af referat 30. januar 2024 
Ingen bemærkninger til referatet.  
 
Ad 3. Økonomi  
Da Dan ikke var til sted, var der intet under dette punkt. Tilskuddet på de 15.000 kr. er kommet fra 
kommunen, den 16. maj, så der står 18.701,56 kr. på kontoen dags dato. 
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Ad 4. Evaluering af generalforsamlingen / opsamling af idéer 
Kirsten efterspurgte et højtaleranlæg. Vi tager højtaleranlæg med næste. år, eller bruger højtalerne i lokalet 
Smørrebrødet var meget dyrt, men der var rigeligt af det. Næste år skal der bestilles almindelige 
smørrebrød til omkring 20.00 kr. Der var øl og vand både før og efter generalforsamlingen, hvilket var godt. 
Det store spørgsmål er, hvordan vi får fat i de unge til generalforsamlingen. Loppemarked blev nævnt som 
en aktivitet, der muligvis kunne samle området. Sebastian foreslog, at vi bruger penge på Facebook opslag 
måske 5-10 gange om året (budget ca. 1500 kr.) Der var dialog om UCN’s standpunkt omkring Skipper 
Samrådets formålsparagraf.                                 
• 4.1 Stier 
Stien til Østerådalen fra den nordlige del af Scheelsminde kvarteret (planetvejen) er blevet blokeret af den 
forhøjede bro til elektrificering af togdriften. Erstatningen har ikke været tilsvarende attraktiv. Sebastian 
undersøger, hvilke aftaler der blev lavet mellem Banedanmark og Aalborg kommune. 
• 4.2 Træer 
Som aftalt på generalforsamlingen er det den lokale afdeling af bedsteforældrenes klimaaktion, der har 
initiativet. 
 
Ad 5. Status igangværende projekter herunder: 
• Bachelorprojekt om byudvikling ved Sygehus Syd 
Projektet er sendt ud på diverse facebook sider. De studerende har fået ca. 100 besvarelser. Inger har med 
to andre deltagere været med på en af gåturene. De to studerende har til inspiration fået tilsendt vores 
projekt ”Vildere Aalborg” – som de har reageret på, den 23. maj (mail sendt til bestyrelsen) 
• Mariendals Mølle 
Inger og JNS har sammen med Mariendals møllelaugs bestyrelse (Henrik, Claus og Anne), haft møde med 
Lasse Frimann, Jan Nymark Thaysen og Jes Lunde, den 29. april. Jes Lunde vil melde tilbage til Møllelauget 
med en tilrettet overdragelsesaftale inden udgangen af maj. Opfattelsen var, at vi havde haft et meget 
positivt møde omkring grønne arealer, overdragelse, toilet og kloakforhold, lys, vision omkring børnehaver, 
skoler, møllens dag samt opsigelse. 
• Nye butikker 
Mariannes Hørecenter er nyetableret. Vi byder hende velkommen snarest muligt. 
• Henvendelse vedr. Aflastningscenter v. Bouet (mail udsendt til bestyrelsen) 
Vi har i Skipper Samrådet ikke nogen holdning til projektet. 
 
Ad 6. Visioner for bestyrelsens indsatsområder 
Vi tager vores visioner op, den 4. september. 
 
Ad 7. Kommunikation 
• 7.1. Hjemmeside, fælles mail og dokumentarkiv 
Der er oprettet en Google konto med adressen skippersamraadet@gmail.com og mht. dokumentarkiv, så 
deles det efter behov. 
• 7.2 Facebook 
Skipper Samrådet er blevet medlem af Kærby gruppen og kan nu kommunikere som Skipper Samrådet. 
• 7.2. Hasseris Avis 
Har senest refereret fra vores generalforsamling. 
 
Ad 8. Eventuelt 
Dialog om det kompakte bæredygtige byggeri, og de uheldige konsekvenser af byggehøjder som 
kommunen vil videreføre omkring plusbus ruterne, herunder også plusbus rute 2 (Svenstrup-Bouet) 
 
Ad 9. Næste møde 
4. september kl. 16.15 på UCN 


